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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    18  
 
 

 
Příspěvek do 2. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 11.03.2014  
 
Zápis z finan čního výboru 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 Zápis z jednání FV 2014 03 06  
 
Materiál předkládá:  Zdeněk Kříž - Radní 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - Vedoucí odboru 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

ZM je předkládán zápis z finančního výboru ze dne 6. 3. 2014. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z finančního výboru ze dne 6. 3. 2014. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Předkládá: Z. Kříž 
Termín plnění: bez úkolu 
Zodpovídá: OF/ Varmužka 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 6.3.2014 

 
Přítomní: Kříž, Brabec, Němec,– TAJ Varmužka 

Omluveni: Svoboda, Tesařová 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Materiály pro jednání ZM 
3. Různé 
4. Usnesení 
5. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 18:30 hod, přítomni 3 členové FV, FV nebyl usnášeníschopný, proto 
nebylo o jednotlivých návrzích hlasováno formou usnesení. Z. Kříž přivítal všechny přítomné 
členy FV. 
 
 
Ad 2/ 
 

Materiály pro jednání ZM 

Z. Kříž seznámil přítomné členy FV s majetkoprávními materiály pro jednání ZM, A. 
Varmužka seznámil přítomné členy FV s materiály finančními.  
 
Body  5,6,7 projednány bez připomínek 
 
Bod 8 – prodej bytové jednotky – přítomní členové vyjádřili zamítavé stanovisko 
k předkládanému návrhu 
 
Body 9 a 10 byly projednány společně – dotace SOKOL a Římskokatolická farnost – po delší 
diskuzi přítomní členové návrhy nepodpořili  
 
Bod 11 Zápůjčka MAS – návrh podpořen 
 
Bod 12 IDS – z diskuze vyplynulo, že členové FV mají málo informací k zaujetí stanoviska 
 
Bod 14 ve věci schvalování formuláře žádosti o dotaci zastupitelstvem, přítomní členové 
konstatují, že je věcí příslušného výboru a MěÚ, jakým způsobem bude strukturována žádost 
o dotaci 
 
Bod 16 Dotace A. Kadlec – KOTVA KA – přítomní členové doporučují ZM posuzovat striktně 
všechny žádosti o dotace v příslušných výborech a dotace udělovat pouze z obou Programů 
podpory, byť s navýšením rozpočtů 
 
 
Závěr 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 19:10 hod.  
 
Zapsal: Varmužka Aleš 
Ověřil: Kříž Zdeněk 
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